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(98/C 196/79) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-4015/97

υποβολή: Thomas Megahy (PSE) προς την Επιτροπή

(14 Iανουαρίου 1998)

Θέµα: Παραπλανητικές διαφηµίσεις των αεροπορικών εταιριών

Η αρµόδια για τις διαφηµίσεις υπηρεσία του Ηνωµένου Βασιλείου αποφάσισε πρόσφατα ότι οι αεροπορικές
εταιρίες και τα γραφεία ταξιδίων θα πρέπει να διαφηµίζουν το πραγµατικό κόστος όλων των πτήσεων,
συµπεριλαµβανοµένων των φόρων των αερολιµένων και άλλων τελών, των εποχειακών επιβαρύνσεων και άλλων
εξωτερικών δαπανών. Γνωρίζει η Επιτροπή τι επικρατεί σε άλλα κράτη µέλη και πρόκειται να εξετάσει το
ενδεχόµενο υποβολής πρότασης που να γενικεύει την πρακτική που θα τεθεί σε εφαρµογή στη Μεγάλη Βρετανία
από 1ης Ιανουαρίου 1998;

Απάντηση του κ. Kinnock εξ ονόµατος της Επιτροπής

(26 Φεβρουαρίου 1998)

Η Επιτροπή µε χαρά της πληροφορήθηκε σχετικά µε την πρωτοβουλία του Ηνωµένου Βασιλείου να βελτιώσει την
ενηµέρωση των επιβατών αεροπλάνων σχετικά µε το πραγµατικό κόστος όλων των πτήσεων. Η Επιτροπή δεν
γνωρίζει να έχουν ληφθεί ανάλογες πρωτοβουλίες σε άλλα κράτη µέλη.

Η Επιτροπή δροµολόγησε την εκπόνηση διεξοδικής µελέτης για την εκτίµηση των συµβατικών όρων αεροµετα-
φοράς από τη σκοπιά των καταναλωτών. Ο καλύτερος τρόπος παροχής στους επιβάτες αναγκαίων πληροφοριών
(µεταξύ άλλων, και για τις τιµές) από τις οποίες εξαρτάται η συµβατική δέσµευσή τους, εξετάζεται σήµερα στο
πλαίσιο της προαναφερόµενης µελέτης και αποτελεί αντικείµενο διαβουλεύσεων σε όλο τον κλάδο. Η Επιτροπή θα
µελετήσει κατά πόσον χρειάζεται να αναληφθούν νέες πρωτοβουλίες µε βάση τα αποτελέσµατα της µελέτης και την
έκβαση των διαβουλεύσεων.

(98/C 196/80) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-4018/97

υποβολή: Panayotis Lambrias (PPE) προς την Επιτροπή

(14 Iανουαρίου 1998)

Θέµα: ∆ηµιουργία ελληνικού τµήµατος στο υπό κατασκευή τρίτο Ευρωπαı̈κό σχολείο

Παρά το γεγονός ότι η ελληνική κοινότητα στις Βρυξέλλες είναι πολυπληθής, υπάρχει ένα µόνο ελληνικό τµήµα
στα υπάρχοντα δύο ευρωπαϊκά σχολεία Βρυξελλών. Στο άµεσο µέλλον αναµένεται σηµαντική αύξηση του αριθµού
Ελληνόφωνων στις Βρυξέλλες λόγω της µεταφοράς του Ελεγκτικού Συνεδρίου από το Λουξεµβούργο, της ένταξης
της Κύπρου στην Ευρωπαϊκή Éνωση, ενώ παράλληλα παρατηρείται συνεχής αύξηση του αριθµού των Ελλήνων
που έρχονται να ζήσουν στις Βρυξέλλες.

Ερωτάται η Επιτροπή αν προτίθεται να λάβει µέτρα ώστε να δηµιουργηθεί δεύτερο ελληνικό τµήµα στο υπό
κατασκευή τρίτο Ευρωπαϊκό σχολείο Βρυξελλών, αίτηµα που υποστηρίχθηκε ήδη από πολύ µεγάλο αριθµό γονέων
(320 υπογραφές) και για το οποίο ουδεµία αντίρρηση έχει η Μόνιµη Ελληνική Αντιπροσωπεία;

Απάντηση του κ. Liikanen εξ ονόµατος της Επιτροπής

(4 Φεβρουαρίου 1998)

Το Ανώτατο Συµβούλιο, διακυβερνητικό όργανο υπεύθυνο για τα Ευρωπαϊκά Σχολεία, είναι το µόνο αρµόδιο να
καθορίσει τον προσανατολισµό των σπουδών και την οργάνωσή τους. Συνεπώς εναπόκειται στο όργανο αυτό να
αποφασίσει, σε εύθετο χρόνο, για τα γλωσσικά τµήµατα που θα διαθέτει το τρίτο Ευρωπαϊκό Σχολείο των
Βρυξελλών το οποίο είναι υπό κατασκευή. Η απόφαση αυτή θα ληφθεί σύµφωνα µε τις αρχές που διέπουν το
παιδαγωγικό καθεστώς των εν λόγω σχολείων.

Η Επιτροπή η οποία είναι µέλος του Ανωτάτου Συµβουλίου και αποδίδει ιδιαίτερη σηµασία στην ορθή λειτουργία
των Ευρωπαϊκών Σχολείων, θα φροντίσει για την τήρηση των εν λόγω αρχών.


